
 
14. august 2016 

Til regelfortolkningsudvalget. 

 

Vi er kommet i tvivl om en situation der opstod på krocketbanen 

En frikugle ligger ca. 10 cm bag modstanderens pindkugle og makkeren til frikuglen 

ligger et stykke derfra. Da frikuglen forsøger at springe over pindkuglen rører han 

denne med køllen og kuglen rammer makkerens kugle. Hvad så får han to slag fordi 

pindkuglen er en knold på banen, eller er han død en omgang fordi han rammer 

pindkuglen med køllen? 

 

Mvh 

Birgit 

Tjæreborg 

 

26. august  2016 

DGI Krocket – Regeludvalget 

Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Birgit Christensen.  

Et enigt regeludvalg er kommet til følgende afgørelse: 

Frispilleren mister et slag og har herefter et slag tilbage 

Af § 3 stk. 10 fremgår det at: ”Der kan højst tabes ét slag”. 
Af § 3 stk. 10 fremgår det at: ”Der tabes slag når kugler berøres med køllen i forbindelse 
med slaget”. 
Af § 4 stk. 4 fremgår det at: ”En krockering giver to slag”. 
 

Med venlig hilsen regeludvalget 
 

Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand 
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem 

Tommy Risum, udvalgsmedlem 
 

 


